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Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 5 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja. Elmondta, hogy a rendkívüli ülés összehívását az tette szükségessé, hogy a 

napirendi pontok tekintetében a döntést soron kívül meg kell hoznia a képviselő-testületnek.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. 

 

 

Napirend:  

 

1. Döntés a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 számú „Kadarkút, Orvosi 

rendelő és egészségház építése” projekt keretében építési beruházás 

tárgyában  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Döntés a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi nyári zárva-

tartásáról  

Előadó: Karsai József polgármester 
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3. Döntés a 2022. évi városnapi büfé-szolgáltató kiválasztásáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

114/2022.(VII.26.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

A polgármester külön köszöntötte DR. Sárhegyi Judit megyei főjegyző asszonyt, Sárdi Petra 

asszonyt az egészségház építésének projektmenedzserét és Gáts András mérnök Urat az 

egészségház építésének műszaki ellenőrét. 

 

1. Döntés a TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 számú „Kadarkút, Orvosi rendelő és 

egészségház építése” projekt keretében építési beruházás tárgyában  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés és a határozati javaslat az ülés előtt került kiosztásra. 

 

Az Orvosi rendelő és egészségház építési munkái nem haladnak. A kivitelező súlyos 

gazdasági, anyagi gondokkal küzd, ezért a megyével a műszaki ellenőr Úrral és a 

projektmenedzserrel, arra jutottunk, hogy javasoljuk a képviselő testületnek azt, hogy bontsa 

fel a kivitelezővel a szerződést, álljon el a szerződéstől, és a kivitelezővel számoljunk el. 

 

Elmondta, hogy a kivitelezőnek volt egy előleg számlája és egy 25%-os teljesítése, amit a 

műszaki ellenőr Úr leigazolt. 

 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy 28-32% közötti készültségi fokon van az 

épület. Elmondta azt is, hogy Ő az önkormányzat szempontjából elfogult, tehát a végleges 

százalék beállítását egy külsős mérnöknek kell meghatároznia, aki független az építtetőtől és a 

kivitelezőtől. Véleménye szerint az 5%-os előleg és a 25%-os teljesítés igazolással együtt a 

készültség 30%-ot tesz ki. Elmondta, hogy túlzott előrefinanszírozás nem történt, a 30% 

körüli értéket jónak tartja. 

 

A polgármester megkérte Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyzőt, tájékoztassa a képviselő-

testületet arról, ha a képviselő-testület eláll a szerződéstől, annak mik a következményei. 

 

Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző 

Meg kell állapítani a maradék műszaki tartalmat, Ez összefüggésben van azzal, amit a 

műszaki ellenőr Úr mondott. Egyrészt el kell számolni a régi kivitelezővel, és a maradék 

műszaki tartalmat tételesen kimutatva, új közbeszerzési eljárást kell lefolytatni egy új 

kivitelező kiválasztására. Ez a közbeszerzési eljárás ugyanolyan típusú, hiába kevesebb az 

összeg mint az elején volt. Le kell folytatni a közbeszerzési eljárást és egy új kivitelezővel be 

kell fejeztetni ezt az építkezést. Ennek a végső határideje 2023.06.30. A TOP pályázatokat 
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eddig be kell fejezni. Ezért is beszélgettünk polgármester Úrral arról, hogy nagyon lassan 

halad ez az építkezés. Közben megtudtuk, hogy komoly anyagi gondok terhelik a kivitelező 

céget, és nem szabad tovább várakoznunk rá, mert ha annyira elmegy az idő, és nem 

építkezik, akkor már nem lesz idő ennek az eljárásnak a lefolytatására. Nem tudunk kellő időt 

adni egy következő vállalkozónak arra, hogy befejezze az épületet.  

 

Előfordulhat az, hogy az új közbeszerzési eljárásban magasabb összeg jön ki a kivitelezésre, 

hiszen az eltelt időszakban az árak emelkedtek. Ezért mi azt javasoljuk, hogy feltételes 

közbeszerzés kerüljön kiírásra. Ha sima közbeszerzés kerülne kiírásra és nincsen anyagi 

fedezete a képviselő testületnek, a rendelkezésre álló támogatási összeg és az ajánlati ár 

közötti különbséget a testület nem tudja saját erőből biztosítani, ezért eredménytelenné 

kellene tenni a közbeszerzési eljárást. Ha feltételes közbeszerzést írunk ki és kijön egy 

magasabb vállalási ár, mint ami rendelkezésünkre áll, akkor a Miniszterelnökség irányító 

hatósága felé élni lehet, un. ráemelési kérelemmel, ami ezt a hiányt az önkormányzat számára 

kiegészíti. Ha ez a döntés megvan, akkor a feltétel elmúlik, és alá lehet írni a vállalkozási 

szerződést. A támogatási összeg megemelkedik a ráemelés összegével. A feltételes 

közbeszerzési eljárás lefolytatásához és a ráemelési kérelem elbírálásához idő kell. Nyilván 

mi ezt a folyamatot segíteni fogjuk, mert addig kell ennek a folyamatnak végbe mennie, amíg 

a ráemelésre is áll rendelkezésre forrás. 

 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy futunk az idővel, a források csökkennek. Az a 

cél, hogy ez a projekt kapja meg a szükséges kiegészítő forrást az esetlegesen magasabb 

befejezési költséghez. Elmondta, hogy az országban több építkezés is hasonló helyzetben van, 

ezért is fontos gyorsan dönteni, hogy meglegyen a szükséges forrás. 

 

Sárdi Petra projektmenedzser elmondta, hogy a ráemelési forrásról való döntés nincs 

összefüggésben azzal, hogy jelenleg a Kormány nincs megállapodva az UNIÓ-val. Elmondta, 

hogy a 2014-2020 tervezési ciklusra a forrás rendelkezésre áll.  

 

Dr. Szalontai András jegyző az elkészített és kiosztott határozati javaslathoz képest 

megkérdezi Polgármester Urat, hogy döntésbe legyen-e az foglalva, hogy a beárazást a 

Magyar Kereskedelmi és Iparkamara mellett működő Teljesítésigazolási Szakértői Szerv által 

vagy Igazsági szakértő által legyen elkészíttetve. 

 

Tájékoztatta képviselő-testületet a szakértői díjak összegéről. 

 

Elmondta, hogy célszerű lenne a határozati javaslat 4. pontja után 5. pontként szerepeltetni 

azt, hogy a képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Kereskedelmi és 

Iparkamara mellett működő Teljesítésigazolási Szakértői Szerve által az állapotfelmérést és az 

új közbeszerzési eljárást megalapozó költségbecslést készítessen. Elmondta, hogy mivel 

vélelmezhetően további forrásra is szükség lehet, így a 6. pontban is hangsúlyozandó, hogy 

feltételes közbeszerzési eljárás kerülne leírásra. 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy a korábban elhúzódó viták után a jogszabály 

kitalált egy független szervezetet, amely igazságügyi szakértőkből áll. A szervezet peren kívüli 

megállapodás esetén egy jóval erősebb jogforrással rendelkezik. Ennek a szervezetnek az 

álláspontja bírósági eljárásban jóval erősebb, mint egy független igazságügyi szakértő 

véleménye és a költsége is kedvezőbb a független igazságügyi szakértő költségeinél. 
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Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző 

Ez itt egy szankciós elállás lesz, nyilvánvalóan azért, mert az idő múlásával egyértelműen 

látszik, hogy a kivitelező nem tudja befejezni ezt az építkezést határidőre, hiszen a határidő pár 

hónap múlva itt van és Ő 30% körüli készültségen áll. Ez azt eredményezi, hogy a képviselő-

testület köteles lesz az elállási kötbért érvényesíteni, ami a nettő vállalkozói díj 20%-a. 

Nyilvánvalóan fizetésképtelen ez a cég, tehát az elállási kötbért nem fogja tudni befizetni. Ha 

befizetné nem is kellene ráemelési kérelem. A képviselő-testületnek az lesz a feladata, hogy 

érvényesítse ezt az elállási kötbért, hiszen nem mehet el amellett, hogy nem tudja befizetni. 

Valószínűleg pert kell majd indítani a kötbér érvényesítés miatt. Azt viszont tudni kell, hogy ki 

van fizetve 5% előleg és 25%  teljesítés, és lesz egy megállapított készültségi fok, a kettő 

különbözetét az önkormányzatnak ki kell fizetni. Függetlenül attól, hogy most tudjuk, hogy a 

kivitelező nem fogja az elállási kötbért megfizetni. Nyilvánvalóan vitatni fogja a mi kötbér 

érvényesítésünket. Mivel Ő vitatja a Kötbért, nekünk meg van egy muszáj kifizetésünk, két nem 

elismert tartozásról van szó, amiket nem lehet egybeszámítani. A kötbért csak polgári peres úton 

tudjuk érvényesíteni. Az, hogy ez sikerül-e nem tudjuk, de az önkormányzatnak mégis ez a 

kisebbik rossz, mert ha ráemelésbe pótolni tudjuk a hiányát, akkor az önkormányzat nem 

szenved kárt. Ellenben viszont ha 2023. június 30.-ig ezt az építkezést nem fejezzük be, akkor 

vissza kell fizetni a támogatást. 292 millió forint visszafizetést Kadarkút nem bírna el, és nem 

maradhat egy üres épület a település közepén. 

A főjegyző asszony elmondta, hogy próbáltak a vállalkozónak segíteni, de Ő nem reagált a 

megkeresésekre, állt az építkezés. Ahhoz, hogy ez az építkezés befejezhető legyen a visszalévő 

idő kell. 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy minden héten tartottak megbeszélést és a 

jegyzőkönyvekbe mindig belekerült, hogy az építkezést a vállalkozó a jövő héten folytatja. 

Nincs már bizalom a cég felé.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel? 

Erdős Sándor János képviselő 

Amit eddig megcsinált az minőségben megfelelő? Itt egy megkezdett munka van, én sem 

szívesen álok bele egy megkezdett  munkába, ha nem megfelelő minőségű. 

Én már előre félek, ha építkezés van nálunk, mert mindenhol probléma van. 

 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy az építkezések során megfelelt vagy nem 

megfelelt minősítés van. Mindannyian látjuk, hogy vannak hibák, voltak szerkezetek, amik 

vissza lettek bontatva, újra lettek építve. Elmondta, hogy tökéletes kivitelezés nincsen, viszont 

az új kivitelező mindent lát. Fel tudja mérni a fészkesedés mértékét a rácsostartók 

alakváltozását stb. Elmondta, hogy az új ajánlatevőnek kötelessége lesz, hogy megtekintse az 

elkészült ingatlant és lesz lehetősége arra, hogy kérdéseket tegyen fel. Elmondta, hogy van 

alapozási részlet, amelynek elcsúszott a geometriája, és van hibalista is. Elmondta, hogy 

állékonysági probléma nincs az épületben, tartószerkezetileg jó. Fontos, hogy az épület tető 

alá került. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egyrészt én is azt szerettem volna megkérdezni amit Erdős képviselő Úr. Másrészt én nagyon 

köszönöm ezt a részletes tájékoztatást, mert igazából a testület miatt kérdezem azt, hogy amit 

két hónapja megkérdeztem Öntől ezt az épületet, hogy akkor már tudták-e ezt a helyzetet, 

mert akkor nem ezt a választ kaptam Öntől testületi ülésen, hanem a jegyző Úr azt mondta, 
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hogy teljesen mindegy mert olyan fázisban vagyunk, hogy ennyi pénzért ennek a 

vállalkozónak meg kell csinálnia. Ha két hónappal előbb ez már tudható volt, akkor szerintem 

a testületnek ezt illett volna tudni, mert akár akkor mi is javasolhattuk volna ezeket a 

dolgokat. 

 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy mivel műszaki dolgokról van szó Ő 

válaszolna. Elmondta, hogy a kivitelező azzal hitegetett, hogy fog kapni egy nagyobb 

volumenű munkát a finanszírozási problémái megoldódnak és haladni tud a munkával. 

Elmondta, hogy soha nem kért határidő hosszabbítást. Jogilag nem nagyon lehetett mást tenni. 

Sajnos a késedelmi kötbér lejártának határidejét nem lehet kivárni, mert akkor az 

önkormányzat kerül kellemetlen helyzetbe. Március 24. óta érdemi munka nem folyt az 

építkezésen. Elmondta, hogy az olyan munkákon, ami jelentős technológiai időt vesz igénybe 

túl van az építkezés, 3-4 hónap alatt befejezhető. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő megkérdezte Gáts András műszaki ellenőrtől, hogy látja 

lesz olyan kivitelező, aki egyáltalán pályázik. 

 

Gáts András műszaki ellenőr elmondta, hogy kezd az építőipar átalakulni, fogynak az 

Állami beruházások, szabadul fel munkaerő. 

 

Karsai József polgármester 

A legjobb megoldás az lett volna, ha ez a cég befejezi ezt az építkezést. Mi mindent 

megtettünk ezért. Most mi fogjuk felvállalni, hogy ezt a céget bedöntjük. Azért vártunk még, 

mert a beépítésre kerülő nyílászárók a gyártónál már le vannak gyártva. Szerettem volna, 

hogy ezeket a nyílászárókat még építsék be, de mivel a kivitelező fizetni nem tud ez nem 

történik meg. 

A polgármester beszélt arról is, hogy az épület átadásához szükséges egy új E.ON trafó 

elhelyezése is, mert a jelenlegi trafó nem bírja el ezt a terhelést. Az egyeztetések és a 

szükséges befizetések megtörténtek, de ez is egy lassú folyamat. 

 

Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző 

Két hónapja nem lehetett mást mondani, mert volt egy megkötött közbeszerzéses vállalkozói 

szerződés ezt végig kell csinálni azért a pénzért. 

 

Elmondta, hogy az irányító hatóság listát készített azokról a beruházásokról, amik már eleve 

nem valósíthatóak meg. Ezek a projektek visszafizetésre kerülnek és a még befejezhető 

projekteket támogatják. 

 

Rózsa János képviselő 

Az Akác vendéglő felújítása 160 milliós projekt, ezt nem lehet átcsoportosítani az 

egészségházhoz? 

 

Karsai József polgármester 

Nem, mert teljesen más forrás. 

 

Rózsa János képviselő 

A támfalba az a talajminőség kerül, amelyik az épület előtt le van kupacolva? 

 

Gáts András műszaki ellenőr 

Nem, mert az töltésre alkalmatlan talaj. 
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Elmondta, hogy ebből voltak viták, mert a kivitelező többször megpróbálta beépíteni, 

természetesen sikertelenül. 

 

Rózsa János képviselő 

Az épület mellett található ásott kút megőrizhető-e? 

 

Gáts András műszaki ellenőr 

Építészeti elemként megtartjuk. 

A kút funkcióját úgy, mint élő kút nem tudom garantálni. 

 

Rózsa János képviselő 

A parkoló építésnél nem lehet spórolni a kivitelezésen? 

 

Gáts András műszaki ellenőr 

A parkoló építési engedéllyel készül a Magyar Közúttal egyeztetett műszaki tartalommal. 

Jelenleg attól az építési engedélytől nem tudunk eltérni. 

 

Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző elmondta, hogy a műszaki tartalmat nem lenne 

szerencsés módosítani. 

 

Rózsa János képviselő 

Ennek a cégnek mi leszünk az első elgáncsolói? 

 

Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző 

Igen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 
Ebbe nem kell lelkiismeretet belevinni, Kadarkutat kell nézni. 

 

Karsai József polgármester megköszönte Gáts András lelkiismeretes műszaki ellenőri 

munkáját, amit az egészségház építése során végez. 

 

Dr. Sárhegyi Judit megyei főjegyző 

Azzal azért legyünk tisztában, hogy ennek van rizikója. 2023. július 28.-án jár le a kivitelezési 

határidő. Mi ez előtt bontunk szerződést. Nyilván tudjuk, hogy a késedelmi kötbér 30 nap 

max. Úgy sem történik semmi 30 nap alatt. A kivitelező ezzel fogja vitatni az elállási kötbért. 

Azt fogja mondani, hogy mi nem jogszerűen álltunk el ettől a szerződéstől. Ez egy 

rizikófaktor, de én úgy gondolom ez a kisebb rizikó, mint az, hogy megyünk tovább és nem 

történik semmi és a 292 millió forint  támogatást vissza kell fizetni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület fogadja el a határozati javaslatot a jegyző Úr által tett két 

kiegészítéssel. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 115/2022.(VII.26.) számú 

határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az általa Ajánlatkérőként indított és 

EKR000412892021. EKR szám alatt lefolytatott, TOP-4.1.1-16-SO1-2019-00006 számú 

„Kadarkút, Orvosi rendelő és egészségház építése” projekt keretében építési beruházás 

kivitelezője kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárásban, annak szerződés teljesítési 

szakaszában az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Képviselő-testület, mint ajánlatkérőként szerződött Megrendelő fél a HM-BAU 

Építőipari és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal, mint nyertes ajánlattevő 

Vállalkozóval 2021.06.04. napon HKT-022/2021. szám alatt kötött vállalkozási 

szerződést azonnali hatállyal felmondja. 

2. A Képviselő-testület a szerződést a Vállalkozó előzetes szerződésszegésén alapuló 

érdekmúlásra tekintettel kívánja felmondani, mivel Vállalkozó a 2022. július 29. 

napon lejáró teljesítési határidőnek – figyelemmel a kivitelezés jelenlegi állására, 

készültségi fokára, Vállalkozó kivitelezés során tanúsított hozzáállására – reálisan 

nem fog tudni eleget tenni. 

3. A Képviselő-testület, mint ajánlatkérő az építési beruházás fennmaradó munkálataira 

új közbeszerzési eljárást, feltételes közbeszerzésként kíván előkészíteni és lefolytatni. 

4. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a felmondással kapcsolatos intézkedések 

megtételére, egyúttal felkéri az építési beruházás támogatásból történő, elszámolható 

befejezésének érdekében szükséges további intézkedések megtételére, különösen a 

közbeszerzési eljárás előkészítésére, illetve annak az előterjesztés melléklete szerinti 

felelősségi rendben meghatározottak szerint történő lefolytatására. 

5. A Képviselő-testület felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződés 

szerinti munkálatokból hátralévő pontos műszaki tartalom meghatározására a 2013. 

évi XXXIV. törvény alapján a Magyar Kereskedelmi és Iparkamara mellett működő 

Teljesítésigazolási Szakértői Szervet (TSZSZ) általi szakértői vélemény beszerzését 

soron kívül kezdeményezze. 

6. A Képviselő-testület a mellékelt felelősségi rendet azzal a feltételes hatállyal fogadja 

el, hogy a közbeszerzési eljárás előkészítése keretében ismertté váló becsült érték 

alapján az eljárás a közbeszerzésről szóló 2015. évi CXLIII. tv. 112. § b) pontja szerinti 

hirdetmény nélküli nyílt eljárásrendben, feltételes közbeszerzésként lefolytatható. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  értelem szerint 

 

 

2. Döntés a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2022. évi nyári zárva-tartásáról  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 
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A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház vezetője tájékoztatta Kadarkút Város Önkormányzatát, 

mint fenntartót, hogy a gyerekházat 2022. augusztus 15. napjától 2022. augusztus 19. napjáig, 

összesen 5 nap időtartamra szeretné bezárni, szabadság miatt.  

Kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 

szolgáltatás nyújtásának 2022. augusztus 15. napjától 2022. augusztus 19. napjáig tartó 

szüneteltetéséhez. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

116/2022.(VII.26.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház szolgáltatás 

nyújtásának 2022. augusztus 15. napjától 2022. augusztus 

19. napjáig (5 munkanap) tartó szüneteltetéséhez hozzájárul. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

 Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Döntés a 2022. évi városnapi büfé-szolgáltató kiválasztásáról 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

A 2022. augusztus 13. napján tartandó Városnapi rendezvényen büfé üzemeltetése tárgyában 

pályázati felhívás került megküldésre közvetlenül az alábbi vendéglátó vállalkozók részére:  

 

 Győri-Andik Vivien 7530 Kadarkút, Árpád utca 3/a. 

 Mannász Béláné 7530 Kadarkút, Árpád utca 35. 

 Nagy és társa Kadarkút Kft. 7530 Kadarkút, Szabadság utca 2. 

 Nagy Zoltán 7530 Kadarkút, Rákóczi utca 45. 

 Szalai Árpádné 7530 Kadarkút, Alerán utca 1. 

 Szunyika Kft. 7530 Kadarkút, Szabadság utca 45. 

 

 

Az ajánlattételi határidő lejártáig – 2022. július 25. (hétfő) du. 15.00. óráig összesen kettő 

ajánlat érkezett sértetlen, zárt borítékban   

 

AZ AJÁNLATOK BONTÁSÁT KÖVETŐEN AZ AJÁNLATOK TARTALMA A KÖVETKEZŐ:  

 

1. AJÁNLATTEVŐ: 

 

Ajánlattevő neve: Mannász Béláné e.v. 
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Ajánlattevő székhelye: 7530 Kadarkút, Árpád utca 35. 

Bruttó ajánlati ár: 31.000 Ft 

AZ AJÁNLAT AZ AJÁNLATI KIÍRÁSNAK MEGFELEL. 

 

2. AJÁNLATTEVŐ: 

 

Ajánlattevő neve: Nagy Zoltán e.v. 

Ajánlattevő székhelye: 7530 Kadarkút, Rákóczi utca 45. 

Bruttó ajánlati ár: 100.000 Ft 

AZ AJÁNLAT AZ AJÁNLATI KIÍRÁSNAK MEGFELEL. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület fogadja el Nagy Zoltán egyéni vállalkozó -székhelye: 

7530 Kadarkút, Rákóczi utca 45.- 100.000 Ft összegű ajánlatát a városnapi rendezvényen büfé 

üzemeltetésére, valamint hatalmazzon fel a feladatellátási szerződés aláírására. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 117/2022.(VII.26.) 

önkormányzati határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete Nagy Zoltán egyéni 

vállalkozó (székhelye: 7530 Kadarkút, Rákóczi utca 45.)  a 2022. augusztus 13. 

napján tartandó Városnapi rendezvényen büfé üzemeltetése tárgyában 

benyújtott 100.000 Ft. összegű ajánlatát elfogadja.  

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete Mannász Béláné egyéni 

vállalkozó (székhelye: 7530 Kadarkút, Árpád utca 35.) a 2022. augusztus 13. 

napján tartandó Városnapi rendezvényen büfé üzemeltetése tárgyában 

benyújtott 31.000 Ft. összegű ajánlatát nem támogatja, mivel érkezett az 

ajánlatánál kedvezőbb ajánlat. 

 

3. A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az Ajánlattevőket a 

döntésről értesítse, és Nagy Zoltán egyéni vállalkozóval, mint nyertes 

ajánlattevővel kösse meg a szerződést a feladat ellátásra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Karsai József polgármester 
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Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület rendkívüli, nyilvános ülését 9 
00  órakor bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


